
3. december 2024 

Referat – Ordinært bestyrelsesmøde i Tisvilde Naturbørnehus 

Tirsdag den 3. december 2024 kl. 17 afholdtes ordinært bestyrelsesmøde i Tisvilde 
Naturbørnehus, Godhavnsvej 3A, 3220 Tisvildeleje i institutionens fælleslokale. 

 

Tilstedeværende 

Jesper 
Jonas 

Lærke 

Nadja 
Camilla 

Pernille 
 
 

Dagsorden 

1. Valg af referent – beslutning 

2. Valg af dirigent – beslutning 
3. Pkt. til evt. 

4. Status fra forpersonen– orientering (10 min.) 

5. Status fra ledelsen – orientering/drøftelse (15 min.) 
a. Medarbejdere  

b. Børn  

c. Forældre 

6. Kommunikation, inkl. plan Instagram - drøftelse/beslutning (25 min.)  
7. Aktivering af forældre – drøftelse (25 min.) 

8. Frokostordning – beslutning (10 min.) 

9. Kommende arrangementer og tovholdere – drøftelse/beslutning (15 min.) 
10.Evt. (10 min.) 

 

 
Referat 

Ad 1.  Valg af referent 

Jonas blev valgt til referent. 

 
Ad 2.  Valg af dirigent 

Jesper blev valgt til dirigent. 

 
Ad 3.  Pkt. til evt. 

a. Fotos/portrætter til næste år 

b. Datoer for kommende bestyrelsesmøder 
 

Ad 4.  Status fra forpersonen 

Projektet med at bygge ny institution sammen med Tisvildehuset på 

idrætshusets grund er stadig i proces. En af milepælene i projektet var 
ejerskab af matriklen, hvorpå institutionen ville skulle bygges. Den 

samlede matrikel til Tisvildehusets og ny institutions byggeri er siden sidst 

blevet udbudt af Gribskov Kommune, men grundet forskellige tekniske 
elementer i udbuddet er der endnu ikke afklaring. Vi arbejder videre for 

denne afklaring og forventer at ansøge Børneringens fond om midler til 

egenfinansiering til næste ansøgningsrunde i februar 2025. 

 



3. december 2024 

Ad 5.  Status fra ledelsen 

Det går godt på tværs af institutionen med glade medarbejdere og børn. 
Der er mange nye børn i institutionen, hvilket er dejligt – og det kræver 

også en del resurser at indkøre. Det giver lidt tumult, men det er og bliver 

godt. 

 
Rengøringsselskabet, institutionen benytter sig af, er blevet opsagt 

grundet for dårlig rengøring. Ny leverandør er allerede fundet og starter 

1/3-25. 
 

Ad 6.  Kommunikation, inkl. plan Instagram 

Institutionens Instagram-profil er fortsat i opstartsprocessen, og der er 

siden sidst blevet lagt mange fine billeder op, som giver et fint indblik i 
den gode stemning og de mange gode oplevelser, vi har. Jonas har 

deltaget i et par personalemøder for at indføre i brugen af mediet og 

kommer til at følge op med personalet, som tager og lægger de mange 
fine billeder op. To børns forældre har rejst bekymring generelt omkring 

deres børn og billeder på sociale medier. Bestyrelsen tager bekymringerne 

til efterretning og rækker ud til disse forældre.  
 

Ad 7.  Aktivering af forældre: Hvordan får vi øget engagement? 

For en måned siden mødtes Nadja, Lærke og Jesper for at tale om øget 

forældreinddragelse. Her blev identificeret en række opgaver, som ville 
være oplagt at inddrage forældre yderligere i, herunder arbejdsdage, 

andre sociale arrangementer, ad hoc opgaver og ambassadørroller. 

Derudover trænger Facebook-gruppen for forældre til en genoplivning.  
 

En dybere drøftelse af evt. tiltag tages på næste bestyrelsesmøde. 

  
Ad 8. Frokostordning 

I ulige år skal bestyrelsen beslutte, om institutionen ønsker at fravælge 

frokostordningen. Det besluttes, at vi i Tisvilde Naturbørnehus ikke ønsker 

at fravælge frokostordningen. 
 

Ad 9.  Kommende arrangementer og tovholdere 

- Juleklippe-klistredag, fredag den 6/12 kl. 15-18 
o Tovholder: Jesper, Nadja og Lærke 

- Lucia-optog, fredag den 13/12 kl. 14 

o Ikke behov for bestyrelsestovholder 
 

Ad 10.  Evt. 

- Fotos/portrætter til næste år 

o Gruppefotos tage fredag den 13/6 
o Portrætter i 2025 tilbydes lørdag den 14/6 

- Datoer for kommende bestyrelsesmøder + generalfrosamling 

o Mandag den 3/2 
o Tirsdag den 25/3 

o Generalforsamling 

▪ Onsdag den 23/4 

o Mandag den 26/5 


